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Geachte leden van de gemeenteraad,

Als toelichting bij het eerder toegestuurde rapport van K2next het volgende.
Zoals u weet zijn wij vanaf 2017 bestuurlijk in gesprek met Vierbinden. Doel van deze 
gesprekken was om de taken van Vierbinden; ‘uitvoering welzijn’ en beheer en exploitatie 
van de gemeenschapshuizen’ duurzaam in te richten, aansluitend bij de veranderingen die de 
decentralisaties met zich meebrengen. 

Eind 2018 is in gezamenlijkheid de conclusie getrokken dat het proces niet de gewenste 
voortgang had. Om een volgende stap te kunnen zetten is K2next gevraagd om op basis van 
een kortdurende verkenning, richtinggevend advies uit brengen. Dit advies van K2next is 
duidelijk maar niet zonder implicaties. 

Om een goed onderbouwde en zo duurzaam mogelijk keuze te kunnen maken wilden wij 
beter zicht hebben op de consequenties van de door K2next voorgestelde scenario’s.  Een 
ambtelijke werkgroep heeft zich, in samenwerking met Vierbinden, met deze verdiepingsslag 
beziggehouden. Dit heeft geleid tot het voorgenomen besluit op 16 juli, waarin onder andere 
is vastgesteld ‘om proposities aan relevante welzijnsorganisaties te vragen met als doel de 
huidige opdracht aan Vierbinden over te nemen’. Het rapport van K2next heeft een 
procedurele en inhoudelijke bijdrage geleverd aan het tot stand komen van dit advies.

Op dit moment, dd 11 september,  zijn de proposities gepresenteerd en nader toegelicht  en 
wordt een collegeadvies voorbereid waarin een keuze uit deze proposities aan de orde is.

 


